

## Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 38

<b>Dato</b>	Tirsdag 10. september 2024 kl. 18.30 i Fælleshuset	<b>Deltagere</b>	Bestyrelse: Claus Holm, Lone Mortensen, Annette Nielsen, Bo Jespersen, Anette Jensen Suppleanter: Jan Enemark, Katrine Højland
<b>Referent</b>	Anette Jensen	<b>Fraværende</b>	

Emne	Uddybning af emnet	Beslutning	Ansvarlig
<b>Siden sidst</b>	<p><b>Ny bestyrelse</b> Velkommen til Jan og Katrine, som er nye suppleanter. Og velkommen til Annette og Bo, som er nye bestyrelsesmedlemmer.</p> <p><b>Valg af kasserer</b> Bo vil gerne være kasserer.</p> <p>Claus foreslår en mere udførlig gennemgang af afd. regnskab, så alle beboere har løbende indsigt i, hvad der bruges penge på.</p> <p><b>Afdelingsmøde</b> Kort snak om mødets forløb. Alle er enige om, at vi havde et godt møde.</p> <p><b>Godkendelse af referat fra afd. møde</b></p>	<p>Enig bestyrelse</p> <p>Bo fremlægger fremadrettet forbrug ved hvert bestyrelsesmøde.</p> <p>Godkendt referat sendes til Domi.</p>	<p>Bo</p> <p>Anette J</p>

	<p><b>Gennemgang af udvalgte forslag/punkter under evt. fra afd. møde</b></p> <p>-Græsstykket på højre side ved indkørslen til afd.</p> <p>-Indkøb af service til Fælleshuset</p> <p>-Hvorfor kører robot plæneklipperen ik?</p> <p>-Betondække ved 134/136 samt optræk af vand ved 128.</p> <p><b>Skraldeordning</b> Skilte ved skralderum</p> <p><b>Skralderum ved Fælleshus og ungdomsboliger</b></p> <p><b>Affaldssortering Fælleshus</b></p> <p><b>Kontakt til Kredsløb</b></p>	<p>Bestyrelsen gennemgår løbende de forskellige punkter og informerer via referat, hvad der sker.</p> <p>Kontakt til Domi, hvornår de forventer at etablere det.</p> <p>Opfølgning med Domi</p> <p>Opfølgning med Domi</p> <p>Skal der gøres noget nu eller først ved næste bygningsgennemgang</p> <p>Bestyrelsen har tidligere informeret om, at der er sat skilte op ved skralderummene. Desværre har det vist sig, at skiltene ikke matcher med rummet indhold. Derfor vil de blive gennemgået i samarbejde med Domi.</p> <p>Fortsat ikke fundet en løsning. Vi tager den med på næste markvandring.</p> <p>Fortsat ikke løst. Opfølgning med Domi</p> <p>Jan Enemark (180B) har tilbudt at være bindeled mellem afdelingen og kredsløb. Så oplever du udfordringer med skraldordningen, kan Jan kontaktes.</p>	<p>Annette N</p> <p>Lone / Annette N</p> <p>Claus</p> <p>Claus</p> <p>Jan/ Annette N</p> <p>Alle</p> <p>Lone/ Annette N</p> <p>Jan</p>
--	--	--	--

<b>Indflytninger</b>	Ingen		
<b>Markvandring</b>	<p>Forslag fra Domi 07.11.24 kl. 13.00</p> <p>Punkter til markvandring vendes på næste bestyrelsesmøde.</p>	<p>Ønske om en anden dag. Kontakt til Domi herom.</p>	Claus
<b>Eventuelt</b>	Rum under Fælleshuset	<p>Under Fælleshuset er der et rum. Hvad bruges det til? Beskyttelserum? Kontakt Domi herom.</p>	Claus
<b>Næste bestyrelsesmøde</b>	<b>Tirsdag 08.10.24 kl. 18.30 i Fælleshuset!</b>		

--	--	--	--